
 

 

 
 
 
 

Tidspunkt: Bestyrelsesmøde onsdag d. 31.8.2022 - kl. 17.00 – 19.30  
Forplejning: Brød med pålæg 
  

Sted: 

Svinninge Skole – Hovedgaden 76F, 4450 Svinninge 
Mødelokalet ved kontoret  
 
Husk at melde afbud hvis I ikke kan deltage  

Deltagere: 
 
 

Forældrerepr.: 
Anja Olsen 
Henning Sørensen  
Søren Lykkehøj 
Thomas Bregning   
Majken Stampe 
Elevrepr.: Zubaidah  

Medarbejderrepr.: 
Betina Elmdam. 
Majbritt Brander  
 
Ledelse: 
Sarah Søndergård 
Annie Bach  

Afbud Elevrepr.:  
Thor Elshøj 

 

 
 

Punkt A Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Alle 

Bemærkning Der sættes et punkt på eventuelt. 
Beslutning Dagsorden godkendes 
 
 

Punkt 1 Konstituering   

Ansvarlig ABA 

Fremstilling Alle har været på valg, derfor skal bestyrelsen konstituere sig  
- Kort præsentation af sig selv evt. med begrundelse eller ønsker for arbejdet i 

skolebestyrelsen. 

Beslutning Formand: Søren Lykkehøj fortsætter som formand. 
Næstformand: Thomas Breining er næstformand 
Henning stopper dermed som næstformand. 
Formand og skoleleder fortsætter med at udarbejde dagsorden inden mødet. 

 
 

Punkt 2 Orientering fra Skolen 

Ansvarlig ABA 

Fremstilling - Børnetal 

- Byggeri  

- Afdelingerne 

- Modtageklasser  

- Cromebooks  

http://holbaek.dk/


 

Beslutning Børnetal: Lige nu er børnetallet på 285 elever.  
Byggeri: Byggeriet er udskudt, så det påbeyndes ikke til november. Det er 
blevet en del dyrere at bygge. Dette kan blive særlig vanskeligt for børneha-
ven og ungdomsklubben. 
Afdelingerne: Vi er kommet godt fra start. Eleverne er sammen flere gange 
om ugen på kryds og tværs. Flere fællesaktiviteter.  
Brandalarmen gik i fredags.  
IND: Leg og Lær  - et legende perspektiv ind i dagen.  
UD: Lejrskole i 9.klasse.  
Modtageklasser: Vi er satelit-skole til Absalonsskolen, som har de fleste 
børn fra Ukraine. Vi har i alt 2 modtagerklasser. En Indskoling og Udskoling 
(0.-3.kl. og 4.kl.-9.kl.) i alt 24 elever. 
Der er givet grønt lys til at ansætte de mennesker, der er tilkaldt grundet 
ukrainerne, frem til sommerferien. 
Cromebooks: Vi skal ikke gøre noget ift. Google og chromebooks. Afgørel-
sen i Helsingør gælder ikke i Holbæk Kommune. Ihelsingør bruger de ligele-
des et program ”Workplace”, som vi ikke benytter i Holbæk. 

 

Punkt 3 Orientering fra elevrådet  

Ansvarlig Zubaidah - næstformand 
 

Fremstilling Der fortælles, at man i år har skulle ansøge om at komme med i elevrådet. 
Her valgte Anja og Pavel så de repræsentatnter fra udskolingsklasserne, som 
skal være i elevrådet fra deres klasse i dette skoleår. 

Beslutning Der købes flere mål til fodbold. 
 

 
 

Punkt 4 Skole og Forældres årsmøde  

Ansvarlig Søren Lykkehøj 

Fremstilling Skole og forældre er en organisation, hvor der afholdes et årsmøde for skole-
bestyrelser. Vi har mulighed for at sende 2 afsted til mødet. Det koster 2600 
pr.person. 

Beslutning Deltagelse ? 
Bestyrelsen vælger at vente med deltagelse. 

 

Punkt 5 Økonomi  

Ansvarlig ABA 

Fremstilling Orientering om skoles økonomi  
Beslutning Der er i Læring og Trivsel nu ansat to økonomiansvarlige til at tage sig af 

økonomien på kommunens skoler.  
Lige pt. Er der en stabil økonomi, men dette kan hurtigt svinge. Annie fortæl-
ler, at der er mulighed for, at økonomien falder, da der muligvis sker flytning 
af enkelte elever. 

 

Punkt 6 Frihedsforsøget   

Ansvarlig ABA og SSØ  

Fremstilling Tilsyn: 
Indskolingen  
I-klasser 
Udskolingen  



 

Beslutning Der er 2½ år tilbage af frihedsforsøget.  
Svinninge Skole er godkendt tilat måtte føre 9.klasse op i mundtlig matema-
tik! Der er kommet nye fag som Innovation og Leg og Lær.  
Alle lærerne har arbejdet med ideer til, hvordan vi kan give børnenes 
stemme mere plads. Dette kommer ud til elevrådet og eleverådets voksne, 
så der kan arbejdes videre. 
 
IND: Leg og Lær er nyt fag. Matematiktimerne er lagt på samme tid i 1.-
3.klasse med flere undervisere på, så der kan differentieres. 
I-klasser: Der er kommet en ny struktur med to store afdelinger, hvilket vir-
ker til at være rigtig godt.  
UD: Der omlægges til faglokaler i udskolingen fra uge 43. Der kigges på om 
skolen kan købe eller leje lockersskabe uden forældrebetaling. 
Forsikring vedr. pc`ere der går i stykker undersøges nærmere af Thomas B. 
og Annie. 
Skuret ved I-klasserne er blevet til knallertskuret. 

 

Punkt 7 Bestyrelsens fokus og form i 22/23 

Ansvarlig Søren og ABA 

Fremstilling Hvordan vil vi arbejde og med hvilken fokuspunkter. 
Aftaler for skoleåret 22/23 
Anja foreslår, at der kommer nogle lærere/pæd. / og elever ind og fortæller 
lidt om, hvad der rører sig ”på gulvet”, således at der stadigvæk holdes fokus 
på trivslen.  

Beslutning Det besluttes, at der arbejdes med: 
• En ny ”Antimobbestrategi” på Svinninge Skole. 

• Sundhedspolitikken 

• Mobiltelefonpolitikken. 

Dette tages med til Pædagogisk Råd og elevrådet må meget gerne drøfte de-
res holdning til dette. Hvad ville være fedt for eleverne i skolen? Dette tages 
videre med til elevrådet. 
Zubaidah fortæller, at de fleste elever ikke ønsker, at deres telefon skal afle-
veres i skolen. 
Der tales om at få lavet et fællesarrangement, hvor trivsel er temaet. Evt. fo-
redrag om trivsel for alle forældre. Der fremkom foreslag om foredrag af-
holdt af komiker eller en anden type af oplægsholder. 
Der forekommer også forslag om, at vi får sat lys på ”den gode historie” på 
Svinninge Skole.  
Søren og Annie sender ud, så man har mulighed for at ønske punkt til mø-
det. 

  
 

Punkt 8 Evt.  

Ansvarlig ABA 

Fremstilling -Invitation til skolebestyrelsen 
Den 2.november er der samarbejdsmøde i Kanalstrædet kl.17-18.30. Vi tager 
skolebestyrelsesmødet dernede. 
-Orinetering om, at der har været en fuld mand, som er kørt ind i skolen. 
-Nyansættelse 
-Supervision af I-klassepersonale 



 

  
 


